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8.2.1 Employment practice living wage 
 
1. Increasing salaries by nearly 3%, and adjusting contract workers’ minimum wage from TWD 26,400 to 
TWD 27,470 in 2024 
2024 年加薪將近 3%，約聘人員最低起薪由新台幣 26,400 元提升至新台幣 27,470 元 

 

 
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/111277354.pdf 
 
2. In December 2024, the average wage of MCUT’s faculty and staff was TWD 73,169, higher than the 
average monthly expenditure of TWD 27,557 per person in 2024 announced by DGBAS and 2.7 times that 
of the average monthly expenditure per person of New Taipei City 
在 2024 年 12 月，全校教職員工的平均薪資為新台幣 73,169 元，且高於行政院主計 2024 年平均每人

月消費支出新台幣 27,557 元，是新北市每人月平均消費支出的 2.7 倍 
 

 

https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/111277354.pdf
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https://eng.stat.gov.tw/cl.aspx?n=2357 
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/497262510.pdf 
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/503782098.pdf 
 
  

https://eng.stat.gov.tw/cl.aspx?n=2357
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/497262510.pdf
https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/503782098.pdf
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3. Wages are paid on the 5th day every month and those who have been working for MCUT for more than 
one year will be given at least 1.5 bonus months as a year-end bonus 
每月五號準時發放薪資，工作滿一年至少發給 1.5 月年終獎金 

  

  
https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/845706581.pdf 
https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/346952440.pdf 
 

https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/845706581.pdf
https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/346952440.pdf
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4. Those who have been working for MCUT for more than three months will be given gift vouchers on the 
three major festivals and birthdays; all employees are invited to the end-of-year party at which prizes or gift 
vouchers will be given out 
到職滿三個月以上，每年三節、生日發放禮卷，尾牙時在宴會餐廳邀請所有員工參與，同時發放獎品

或禮卷 
 

  
https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/845512645.pdf 
 

https://csr.mcut.edu.tw/var/file/31/1031/img/2105/845512645.pdf

